
 
Beslutningsreferat fra HSI-bestyrelsesmøde på kontoret Hørsholmhallen, 

tirsdag den 7. februar 2023. 

 

Til stede: Anker Blauenfeldt, Ole Årstoft, Else Larsen, Søren Pind og Bodil Gessø Hansen; 
Afbud: Lone Christensen.   
   
1: Anker byder velkommen.                                                                                                                             
Referatet fra den 03.januar 2023 bliver godkendt. 
 
2: HSR er ikke repræsenteret.                                             
                                                                                                                                                                                             
3a: Søren påtager sig gangvagten i Foreningshuset i forbindelse med premieren på linedansen i eftermiddag, 
for at henvise evt. deltagere at dansen er flyttet til Rådhushallen, pga. af den store tilslutning.  
 
Anker har, via Idrætsrådet, været medskriver i et åbent brev til kommunalbestyrelsen omhandlende protest 
mod de verserende rygter om at nedrive Rådhushallen. Der var hurtigt svar fra borgmesteren, at det har der 
fra politisk side ikke været tale om. 
Anker har, som vanligt ved årsskiftet meddelt DGI. at HSI pr. 31.01.2023 havde 529 medlemmer. 
 
b: Ole har haft en snak med Søren Strand om, at det ikke er tilfredsstillende, at det er blevet hyppigere og 
hyppigere, at HSI skal vige pladsen i hallerne udenfor skoleferier. 
 
I Multisalen er der stadig problemer ang. Varme, rengøring og oprydning fra andre. Efter reklamation om 
dette er det pt. i bedring, men der er langt endnu. 
 
I svømmehallen er der problemer med vandstanden, der kan forstyrre vandgymnastikken.  
Alice ønsker at stoppe, ny instruktør er i spil. 
På Mariannes hold bliver Ulla Kallesø Pedersen hjælpeinstruktør. 
 
Bordtennisholdet er fyldt helt op, det går rigtig godt. 
 
c. Web-udvalget ved Søren: Hjemmesiden er opdateret. Nu kan der bl.a. ses en video om linedans. 
 
d: Uddannelses-udvalget: Bodil har ikke noget nyt. 
Anker har en aftale med DGI om etablering af et kursus for 5 instruktører, omhandlende gymnastik for let  
osteoporose ramte. 
 
e. Mærkedage-udvalget: Der er et 10 års instruktør-jubilæum i denne sæson. 
 
f: Eksterne turneringer: Det var rigtig vellykket for de 8 badmintonspillere, der var med fra HSI. 
 
g: Innovations-udvalget: Anker, Ole og Freddy har holdt et par konstruktive møder med forslag til nye 
tiltag: Linedansen begynder i dag, tirsdag 07.02.23 kl. 14.00 med over 100 tilmeldte. 
Ang. aftale om udendørs tennisbaner vil HSI prøve at få en aftale i stand med Nivå-Kokkedal tennisklub. 
Andre forslag: Spinning, Cross-minton, Dart og forslag om en afslutningsfest.  
 
4: Else fortæller, at HSI nu pr. d.d. har 565 medlemmer. Else gennemgår årsregnskabet / budgettet. 
 
5: Økonomien er god. 
6a: Ole fremlægger et meget overordnet forslag om. at instruktører/holdledere skal kunne få det årlige 
skattefrie vederlag på forskelligt niveau alt efter kvalifikationer.  
Bestyrelsen beslutter, at det må tages op i den nye bestyrelse efter generalforsamlingen. 
Generalforsamlingen bliver formentlig den 17.03.23. Instruktørmødet bliver formentlig den 03.03.23 
7: Telefonen er hos Else. 
8: Næste møde: Mandag den 06. marts 2023 kl. 12.00 på kontoret. 
Tidspkt: Mødet begyndte kl. 10.00 og sluttede kl. 12:15. 
Referent: Bodil. 

 


